
KANNANOTTO SATAJOO-OPINTOIHIN 

 

 Satakunnan ammattikorkeakoulun opiskelijakunta SAMMAKKO, Porin ylioppilasyhdistys Pointer ry ja 

Diakonia-ammattikorkeakoulu lännen opiskelijajärjestö Podia ovat tyytymättömiä tapaan jolla Satakunnan 

korkeakoululaitos on organisoinut SataJOO-opinnot. SataJOO-opinnoista tiedottaminen, niihin 

ilmoittautuminen ja kurssitarjonnan esilletuominen on puutteellista ja epäselvää.  

SataJOO-opintojen kehittäminen on tärkeää sekä opiskelijan, korkeakouluyksikköjen että Satakunnan 

alueen kannalta. Toimiessaan SataJOO antaa yksittäiselle opiskelijalle valtavat mahdollisuudet oman 

tietotaitonsa kehittämiseen ja tutkintonsa yksilöimiseen. Korkeakoulujen välisen opiskelijaliikkuvuuden 

synnyttäminen ja sen selkeä tilastoiminen ovat tärkeitä työkaluja, joilla Satakunnan korkeakoululaitos voi 

perustella olemassaoloaan ja osoittaa myös ulkopuolisille tahoille, että Satakunnassa osataan aidosti tehdä 

toimivaa yhteistyötä. 

Opiskelijajärjestöt vaativat seuraavia toimenpiteitä SataJOO-opiskelun kehittämiseksi: 

1. SataJOO-opiskelua organisoimaan, kehittämään ja markkinoimaan tulee palkata yksi kokopäiväinen 

työntekijä. 

2. Korkeakouluyksikköjen tarjoamat JOO-opinnot tulee kerätä yhden verkkosivuston alle, selkeästi 

opiskelijoiden nähtäväksi. Satakorkea -sivustolla kieliopinnot on järjestetty esimerkillisesti. 

Vaadimme vastaavanlaisen hakujärjestelmän myös muihin SataJOO:n kautta opiskeltaviin 

opintoihin.   

3. Satakunnan korkeakoululaitoksen eri yksiköissä hankittuun osaamisen tunnustamiseen ja 

opiskelijan tutkintoon hyväksilukemiseen tulee tehdä selkeät käytänteet. 

Opiskelijajärjestöt katsovat että SataJOO-työryhmän resurssit ovat ponnisteluistaan huolimatta 

riittämättömät kehittämään SataJOO:ta kokonaisvaltaisesti ja johdonmukaisesti. Mikäli ehdottamamme 

toimenpiteet toteutuvat, tulisi SataJOO-työryhmälle antaa työntekijän työtä ohjaava rooli.  

 

 


